
ВЕСНА ІДЕ. ВОДІ - ДОРОГУ. ПОЖЕЖАМ - НІ!
Відбулося спільне засідання комісій техногенно-екологічної безпеки та 

надзвичайних ситуацій Київської обласної держадміністрації й Адміністрації 
зони відчуження та безумовного (обов‘язкового) відселення Міністерства 
України з питань надзвичайних ситуацій та у справах захисту населення 
від наслідків Чорнобильської катастрофи, яке було вперше проведено в 
Чорнобилі.

Про підготовку до про
пуску льодоходу і весняної 
повені на річках зони від
чуження доповіли директор 
державного підприємства 
"Чорнобильводексплуа- 
тація” Е.Л. Панасевич і го
ловний інженер Київського 
обласного управління ме
ліорації і водного господар
ства І.М.Дремлюга. Зокре
ма зазначалося, що водо
охоронні споруди приве
дені у підвищену го
товність, створено запас 
пально-мастильних ма
теріалів, кам'яного ма
теріалу, укладено договір 
на аренду вертольота на 
випадок екстремальних си
туацій, з відповідними ві

домствами узгоджена зни
ження рівня води у Київсько
му водосховищі, взаємодію 
зі спеціальними службами 
Білорусі.

Йшлося і про деякі не
доліки у підготовці до вес
няного паводку. Зокрема, 
минулої весни, було пош
коджено дамбу, що біля 
села Діброва Поліського 
району. У разі повені вода 
може вийтй на меліоратив
ну систему і підтопити базу 
“Чорнобильлісу” , лісороз
садник і т.ін. Впродовж року 
облводгосп, маючи свій 
проектний інститут, не ви
конав проекту на виконан
ня робіт на згаданій дамбі. 
Тому керівництво його зо

бов'язано у найстисліші 
сроки зробити це, разом зі 
спеціалістами "Чорнобиль- 
водексплуатації” визначити 
й інші водоохоронні об'єк
ти, розміщені на територіях 
безумовного (обов'язково
го) відселення Поліського 
району для подальшої пе
редачі їх у підпорядкуван
ня АЗВ і обслуговування 
державним підприємством 
"Чорнобильводексплуа- 
тація” . Вирішено питання 
фінансування фактичного 
виконання робіт по віднов
ленню згаданої дамби.

Про стан протипожеж
ного захисту лісів інфор
мував директор державно
го спеціалізованого вироб

ничого комплексного під
приємства “Чорнобильліс” 
В.І.Берчій. Торік робота 
"Чонобильлісу” у цьому 
напрямі була визнана ко
місією незадовільною. На 
сьогодні певні заходи ад
міністрація підприємства 
реалізувала: перезакріп- 
лені наявні засоби зв'язку, 
оновлюються мінералізо
вані смуги, триває очищен
ня лісу від захаращеності, 
налагоджено взаємодію по 
запобіганню та ліквідації 
пожеж з Іванківським та 
Поліським лісгоспзагами, 
місцевими пожежними 
службами, укладено договір 
на гасіння пожеж авіаційни
ми засобами.

На засіданні комісій та
кож розглянуто питання 
про визначення межі, ста
тусу об'єктів і споруд те
риторії безумовного (обо
в'язкового) відселення 
Поліського району у відан

ня Адміністрації зони від
чуження, які поки що офі
ційно не закріплені за 
АЗВ, але певні роботи (во
доохоронні, протипожеж
ні й інші) на них викону
ються.

У роботі засідання взя
ли участь заступник голо
ви Київської облдержад
міністрації М.Ф. Литовчен- 
ко,- начальник Штабу ци
вільної оборони області 
В.Ф. З інкін , начальник 
Адміністрації зони відчу
ження та безумовного 
(обов'язкового) відселення 
О.В.Гребенюк, керівники 
ряду відповідних обласних 
організацій. На вертольоті 
вони також облетіли части
ну зони відчуження, щоб 
вочевидь переконатись про 
підготовку водоохоронних 
споруд до пропуску льодо
ходу.
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